

No. 54879

**Certificate of registration**

The Secretary-General of the United Nations hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 12343. **Multilateral**

Agreement on the establishment of the "Intersputnik" international system and Organization of Space Communications. . Moscow, 15 November 1971.

Registration with the Secretariat of the United Nations: Union of Soviet Socialist Republics, 27 March 1973

Done at New York on 29 January 2007

For the Secretary-General



**Certificat d'enregistrement**

Le Secrétaire Général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No 12343. **Multilatéral**

Accord sur la création d'un système international et de l'Organisation des télécommunications spatiales "Interspoutnik". . Moscou, 15 novembre 1971.

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Union des Républiques socialistes soviétiques, 27 mars 1973

Fait à New York le 29 janvier 2007

Pour le Secrétaire Général